



standard  
chartered

**RentSmart Promotion Grand Lucky Draw Result**

**RentSmart 獎賞推廣計劃大抽獎之抽獎結果**

The Grand Lucky Draw of the RentSmart Promotion for Standard Chartered Cathay Mastercard® has now been completed – please refer to the table below for the list of winners. The winners will receive a SC Mobile App push notification and/or SMS by 31 August 2025.

渣打國泰 Mastercard® RentSmart 獎賞推廣計劃大抽獎已完結 - 請參閱下表關於得獎者名單。得獎者將會於 2025 年 8 月 31 日或之前收到一個 SC Mobile 應用程式推送通知及/或手機訊息的得獎通知。

**Grand Lucky Draw Prize 大抽獎禮品：**

RentSmart HK\$20,000 credit (will be given in the form of a promo code).

RentSmart HK\$20,000 租金回贈（以優惠碼形式發放）。

**Lucky Draw Result 得獎結果：**

Masked Customer Name 客戶姓名	Last 4 digits of the related Credit Card 相關信用卡的最後四位數字
MA Yxxx Kxxx	3744
OUYANG Fxxxxxx	3049
TUNG Kx Yxxx	7519
CHEN Cxxxx	9653
LI Hx Cxxx	1533

Remarks: 1. Once the prize notification is successfully delivered to the winner, the prize is the winner's sole responsibility. Please ensure that the prize is kept in a safe place. Lost, stolen or expired prize will not be re-issued or replaced. 2. Terms and conditions apply. Please refer to the prize notification for details.

註 : 1. 得獎通知成功送遞給您後，則由得獎者承擔所有責任，如有遺失、被盜、破損或逾期，將不予重發。 2. 受條款及細則約束，請詳閱得獎通知。

由渣打銀行（香港）有限公司刊發

Issued by Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited